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Protokół Nr  4/2014 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  28 kwietnia 2014 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie wykazu nieruchomości przeznaczonej do zbycia przy ul. Witkacego, obręb 

020, działka nr 15.  

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

   a)   nadania nazwy rondu, 

   b) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub  dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej,  

   c) podjęcia realizacji przedsięwzięć inwestycyjnych „Rewitalizacja terenów zielonych przy  

ul. Dworcowej  w  Białogardzie”  oraz „Zagospodarowanie terenów zieleni wraz z 

parkingiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

   d)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

e)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

4. Sprawy różne: 

- pismo Pani E.Hancewicz z dnia 27 marca 2014 r. 

- pismo Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z dnia 11 kwietnia 2014 r. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 10

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  

Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 

(jednogłośnie).   

 

Ad 2  

Komisja zaopiniowała  pozytywnie  wykaz nieruchomości przeznaczonej do zbycia przy 

ul. Witkacego, obręb 020, działka nr 15, głosując: za-3 (jednogłośnie). Wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

   a)   nadania nazwy rondu, 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie). 

 

   b) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub  dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej,  

 Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

E.Bury – stwierdziła, że dajemy na park 1 mln 600 tys. zł, gdy nie ma mieszkań ani środków 

na remonty. 
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Burmistrz – powiedział, że możemy te środki przekazać np. do Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej. 

A.Siwek – pytał czy gdyby spółka ZGKiM dostała środki to musi się rozliczyć? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

   c) podjęcia realizacji przedsięwzięć inwestycyjnych „Rewitalizacja terenów zielonych przy  

ul. Dworcowej  w  Białogardzie”  oraz „Zagospodarowanie terenów zieleni wraz z 

parkingiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

 Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

Ad 4  

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z następującymi pismami: 

- pismo Pani E.Hancewicz z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie remontu drogi i realizacji 

oświetlenia, stanowiące załącznik do protokołu, 

Burmistrz – wyjaśnił, że tam był i jest przyzwoicie, jeśli chodzi o dojazd. Rzeczywiście tam 

nie ma oświetlenia, ale w Białogardzie są dużo gorsze tereny, że nie można dojechać np. 

na ul. Szpitalnej, Raczyńskiego. Burmistrz powiedział, że nie ma w budżecie Miasta 

zaplanowanej takiej inwestycji i nie ma środków w budżecie na ten cel. 

Komisja zapoznała się z pismem, nie wnosząc uwag. 

 

- pismo Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z dnia 11 kwietnia 2014 r. w sprawie 

kamienicy z oficyną przy ul. NMP 11, stanowiące załącznik do protokołu, 

Burmistrz – wyjaśnił, że wspólnota nie może się porozumieć między sobą. Propozycje 

Burmistrza najpierw są przyjmowane a później są negowane. Oficyna jest w stanie 

krytycznym i nie ma żadnej wartości architektonicznej. Można by w to miejsce postawić 

coś innego. Burmistrz z Prezesem ZGKiM uzgodnili, aby podjąć próbę podziału 

wspólnoty, oddzielając część wartościową od drugiej części. Mieszkania lokatorzy kupili 

za grosze. Obecnie  sprawa jest w sądzie. 

Komisja zapoznała się z pismem, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 3 c.d. 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujący projekt uchwały w sprawie: 

  d)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

 Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Leś – pytała dlaczego taka droga winda? 

Burmistrz – odpowiedział, że całość środków będzie z PEFRON-u. W szkole wybrano wariant 

zamontowania windy wewnątrz. To będzie jedyna szkoła podstawowa, która będzie miała 

windę. 

A.Siwek – pytał o basen, prosił o przygotowanie w uzasadnieniu zestawienia obciążenia 

budżetu na najbliższe lata, łącznie ze spłatą odsetek i kredytu z uwzględnieniem umowy 

wsparcia celem rozdania radnym. 

Burmistrz – odpowiedział, że nikt z radnych  się o to nie zwracał. Burmistrz pytał czy Radny 

jest zwolennikiem budowy basenu? 

A.Siwek – odpowiedział, że na dzień dzisiejszy jest przeciw. 

Burmistrz -  poinformował, że po kilku kadencjach dyskusji podjęto decyzję o budowie 

basenu. Obecnie jesteśmy na etapie realizacji, Burmistrz nie widzi możliwości dyskutowania 
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czy nam to potrzebne czy nie, tylko rozmowy o realizacji tego. Burmistrz poinformował, że 

zarządzanie basenem kosztuje od 1 mln zł do 3 mln zł a nawet więcej. Burmistrz dodał, że 

jest szansa zmniejszenia kosztów budowy basenu oraz otrzymania 50% środków 

zewnętrznych. Burmistrz stwierdził, że  po przetargu można uzyskać kwotę 16-17 mln zł.  

A.Siwek – powiedział, że  średnioroczny koszt wyniesie na podstawie umowy wsparcia 3 mln 

zł z tytułu budowy basenu. 

Burmistrz – wyjaśnił, że tu są pokazane maksymalne kwoty, gdyby nie było dofinansowania. 

Te limity nie są przez nas osiągane, bo po przetargach uzyskuje się mniejsze kwoty. Przy 

remoncie domu kultury były podobne dyskusje, że nas nie stać a dzisiaj jest zadowolenie. 

Basen ma szansę funkcjonować przy Centrum Rehabilitacji oraz obiekcie BOSiR, gdzie 

przyjeżdżają zawodnicy na zgrupowania. Burmistrz powiedział, iż ludzie pytają się o basen. 

E.Bury – pytała o samochód dla Policji? 

Burmistrz – odpowiedział, że przy rozmowach budowy Komendy Policji samorządy 

zobowiązały się, że dołożą się do projektu budowy tej komendy. Powiat wpłacił 50 tys. zł, a 

Miasto nie. Okazało się, że Komendant Wojewódzki uzyskał środki na projekt z centrali w 

kwocie 50 tys. zł. Wobec tego postanowiono, że kupią nowe auta. Ich 50 tys. zł  i 22 tys. zł  z 

Miasta będą stanowić połowę kwoty  zakupu 2 radiowozów. Nie jest pewne, że ruszą w tym 

roku z budową Komendy. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 

e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

 Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 
 

 

Ad 5  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 11
20

 

zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


